

PRESS RELEASE



COMMUNIQUÉ

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS

CANADA

MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

NO. 32

FOR IMMEDIATE RELEASE
SEPTEMBER 20, 1968

HONOURABLE LIONEL CHEVRIER'S SPEAKING TOUR

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, today announced that the Honourable Lionel Chevrier is undertaking a number of speaking engagements in leading cities in the United States, in response to widespread interest in that country about developments in Canada following Expo '67 and our centennial celebrations.

While visiting these cities, Mr. Chevrier will survey some of the information and cultural activities of Canadian Government agencies in the United States.

A biographical note on Mr. Chevrier is attached.

NO 32

POUR DIFFUSION IMMEDIATE
LE 20 SEPTEMBRE 1968

L'HONORABLE LIONEL CHEVRIER - TOURNÉE DE CONFÉRENCES

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Monsieur Mitchell Sharp, a annoncé aujourd'hui que Monsieur Lionel Chevrier s'est engagé à prononcer une série de conférences dans plusieurs grandes villes des Etats-Unis, afin de répondre à l'intérêt qui, à la suite d'Expo 67 et des manifestations du centenaire, se répand de plus en plus dans ce pays à l'égard des progrès que connaît le Canada.

Pendant son séjour dans ces villes, Monsieur Chevrier aura l'occasion d'observer l'activité en matière d'information et de culture des institutions du Gouvernement canadien établies aux Etats-Unis.

Ci-jointe, une notice biographique de M. Chevrier.